

សូស្តី

ថ្ងៃស្អែក បន្ទាប់ពីការស្វែងរកថ្នាក់ជាតិសម្រាប់បុគ្គលដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិ និងទាក់ទាញចំណាប់អារម្មណ៍ ហើយដែលនៅទីបំផុត អន្តរាគមន៍អ្នកដឹកនាំ 400នាក់ភ្ជាប់ទំនាក់ទំនងទៅកាន់កិច្ចដំណើរការនេះ ក្រុមប្រឹក្សាអប់រំនិងប្រកាសបេក្ខជនចុងក្រោយ នៅក្នុងការពិចារណាឲ្យមកបម្រើការងារជានាយកមណ្ឌលសិក្សាធិការក្រុង Philadelphia ។

ថ្ងៃចន្ទ ទី14 ខែមីនា - ថ្ងៃពុធ ទី16 ខែមីនា
បេក្ខជនចុងក្រោយនឹងមកកាន់មណ្ឌលសិក្សាធិការនៃក្រុងPhiladelphia ។ **បេក្ខជនម្នាក់ក្នុងមួយថ្ងៃ** កាលវិភាគរបស់បេក្ខជននីមួយៗ រួមមាន៖

- ម៉ោង 9:30 ព្រឹក - ម៉ោង10:15 ព្រឹក៖ កិច្ចពិភាក្សាតុមូលជាមួយឪពុកម្តាយនិងអាណាព្យាបាល ការផ្សាយបន្តផ្ទាល់តាម [Facebook](#)
- 12:30 ថ្ងៃត្រង់ - 1:15 រសៀល៖ កិច្ចពិភាក្សាតុមូលជាមួយសិស្ស ការផ្សាយបន្តផ្ទាល់តាម [Facebook](#)
- 4:30 ល្ងាច - 5:15 យប់៖ កិច្ចពិភាក្សាតុមូលជាមួយគ្រូបង្រៀននិងនាយកសាលា ការផ្សាយបន្តផ្ទាល់តាម [Facebook](#)
- 6 យប់ - 7 យប់៖ សាលាក្រុងសាធារណៈជននៅសាលប្រជុំ 440 [និងការផ្សាយបន្តផ្ទាល់](#)

អ្នកបកប្រែ ASL ក៏នឹងមានវត្តមានផងដែរសម្រាប់រាល់កិច្ចប្រជុំ និងសាលាក្រុង ហើយការបកប្រែភាសានឹងត្រូវបានផ្តល់ជូនសម្រាប់សាលាក្រុង។

ការចុះឈ្មោះសម្រាប់សាលាក្រុង បើកដំណើរការហើយនៅពេលនេះ ។
ជាផ្នែកមួយនៃការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់ក្រុមប្រឹក្សាដើម្បីធានាថាទាំងអ្នកចូលរួមតាមប្រព័ន្ធអ៊ីនធឺណិត និងអ្នកចូលរួមដោយផ្ទាល់ មានបទពិសោធន៍ស្មើគ្នាខ្លះៗពាក់ព័ន្ធនឹងសាលាក្រុង គ្រប់អ្នកចូលរួមទាំងអស់នឹងមានឱកាសស្នើសុំសាកសួរសំណួរមួយទៅកាន់បេក្ខជនចុងក្រោយ។ តាមការណែនាំស្តីពីជំងឺ COVID-19 ថ្មីៗរបស់មណ្ឌលសិក្សាធិការនៃក្រុង Philadelphia ម៉ាស់គឺជាជម្រើសបន្ទាប់បន្សំ និងមិនចាំបាច់ត្រូវតែមាននោះទេ។ [ការចុះឈ្មោះត្រូវបានតម្រូវចាំបាច់](#) សម្រាប់អ្នកចូលរួមដោយផ្ទាល់ ហើយកន្លែងអង្គុយគឺនរណាមកមុន បានអង្គុយមុន។ គ្មានការចុះឈ្មោះណាមួយត្រូវបានតម្រូវ ដើម្បីបានចូលទស្សនា និងចូលរួមនៅសាលាក្រុងតាមអនឡាញនោះទេ។

យើងនឹងធ្វើព័ត៌មានថ្មីៗផ្សេងទៀតនៅថ្ងៃស្អែក នៅពេលណាយើងបានប្រកាសអំពីបេក្ខជនចុងក្រោយ។

សូមបន្តអនុវត្តតាមការស្វែងរកតាមរយៈ philasd.org/schoolboard/search ហើយជានិច្ចកាល ប្រសិន បើអ្នកមានសំណួរឬមតិយោបល់ត្រឡប់ និងជានិច្ចកាល ប្រសិនបើអ្នកមានសំណួរឬមតិយោបល់ត្រឡប់ដែលអ្នកមានបំណងចង់ចែករំលែក សូមអ៊ីម៉ែលទៅកាន់ supersearch@philasd.org ។

ដោយសេចក្តីគោរពរាប់អាន

Leticia Egea-Hinton

អនុប្រធាន

ក្រុមប្រឹក្សាអប់រំ

មណ្ឌលសិក្សាធិការនៃក្រុង Philadelphia